

5.7 - 5.9.2021

消費券登記獎賞
Consumption Voucher Registration Rewards

HK\$800 FREE
購物優惠券 Shopping Coupons

時代廣場優惠券換領條款及細則

- 1) 於 2021 年 7 月 5 日至 9 月 5 日的推廣期內，只需成功登記並選擇以 AlipayHK、WeChat Pay HK 或 Tap & Go 領取政府\$5,000 電子消費券，已驗證流動電話號碼之 Times Square Happy Rewards 會員(會員)可憑電子換領証及由政府發出之消費券成功登記紀錄/短訊(截圖/轉發短訊恕不接受)，到時代廣場免費換領 Happy Rewards HK\$100 購物優惠券 4 張。
- 2) 每位顧客只可登記成為會員及換領優惠一次，時代廣場有限公司有權要求顧客出示其身份證明文件及登記流動電話作核實用途。恕不接受時代廣場商戶員工代顧客換領。
- 3) 換領處設於時代廣場 9 樓換領專櫃(近 916B 號舖余仁生)，開放時間為每日下午十二時三十分至晚上九時。
- 4) 現場職員確認資料後會核銷會員之「電子通行証」，每位會員於推廣期內只可換領消費券登記獎賞 1 次。
- 5) Happy Rewards HK\$100 購物優惠券只適用於指定參與商戶。購物優惠券有效期、指定參與商戶名單及使用條款請參閱優惠券背面及二維碼。
- 6) 請按此 https://timesquare.com.hk/happyrewards_details?lang=zh 參閱時代廣場 Happy Rewards 推廣活動及優惠券詳情。
- 7) 此活動及獎賞不可與其他 Times Square 獎賞同時使用。
- 8) 所有獎賞均不可轉售、不能兌換現金或換成其他禮品，並不設退換。時代廣場有限公司及參與商戶有權收回或取消用作轉售用途之獎賞。
- 9) 時代廣場商戶之職員均不能參與是次活動，以示公允。
- 10) 如有任何爭議，時代廣場有限公司及參與商戶保留最終決定權。

Terms & Conditions of Times Square Coupon Redemption

- 1) During the promotional period from 5 Jul to 5 Sep 2021, upon successful registration of the Government's HK\$5,000 electronic consumption vouchers and selecting AlipayHK, WeChat Pay HK and Tap & Go to receive the vouchers, Times Square Happy Rewards Members (Members) who have verified their mobile numbers can redeem 4 pcs of Happy Rewards HK\$100 Shopping Coupons at Times Square by presenting the e-Pass and record / SMS of successful consumption voucher registration sent by Government (screen cap / forwarded SMS is not accepted).
- 2) Each shopper can only register as Member ONCE only; Times Square Limited reserves the right to request Member to present their proof of identity for verification. Sales staff cannot redeem rewards on behalf of the Members.
- 3) Redemption counter is located on 9/F Redemption Counter, Times Square (Near Shop 916B, Yu Yan Sang). Counter opens from 12:30pm to 9:00pm daily.
- 4) Onsite staff will burn the e-Pass after confirming all details. Each Member can enjoy the Consumption Voucher Registration Rewards once only during the promotional period.
- 5) Times Square Happy Rewards HK\$100 Shopping Coupons can be used in designated participating outlets only. Coupon valid date, List of designated participating tenants and usage terms can refer to the backside and QR code of the coupons.
- 6) Please CLICK HERE https://timesquare.com.hk/happyrewards_details?lang=en for the promotion and coupon details of Happy Rewards of Times Square.
- 7) This promotion and reward cannot be enjoyed together with other rewards of Times Square.
- 8) All rewards are NOT FOR SALE, non-exchangeable for cash and/or other gifts, and are non-returnable. Times Square Limited & participating outlets reserve the right to collect or cancel the rewards used for sale.
- 9) Sales staff and employees of Times Square tenants are not eligible to participate in this promotion and redeem rewards for members.
- 10) In case of any dispute, the decision of Times Square Limited and the participating outlets shall be final.